

陣列式單雙頭無閥陶瓷柱塞灌裝機(分裝機)

Array-type Single and Double-heads Multiple-head Valveless Ceramic Plunger Filling Machine (Racking Machine)

XB™

/特點/

人機介面操作，內外信號交換智慧控制，高純陶瓷泵。

/Feature/

Man-machine interface operation, the internal and external signal exchange and intelligent control, High purity ceramic pump.

/應用範圍/

- 科研院所、實驗室、大專院校、製藥廠、醫院、化妝品廠等。
- 廣泛應用於醫藥、製藥、食品、化工、化妝品等行業精密定量灌裝。
- 用於血液、生物試劑、口服液、注射液、高級化妝品、香精、殺菌劑等液體精密定量灌裝。
- 各種酸鹼腐蝕性液體精密定量灌裝。

/Application scope/

- Scientific research in institute, laboratory, colleges and universities, pharmaceutical factory, hospital, cosmetics, etc.
- Wildly applied to precision quantitative filling of industries such as medicine, pharmacy, food, chemistry, cosmetics, etc.
- Used for precision quantitative filling of liquids such as blood, biological reagent, oral liquid, injection liquid, senior cosmetics, fragrance, fungicide, etc.
- Used for precision quantitative filling of all kinds of acid and alkali corrosive liquid.



BZL-D



BZL-S

規格 Technical Parameters

型 號 Model	BZL-D 單頭 (single-head)	BZL-S 雙頭 (Double-head)
材 料 Material	柱塞・泵腔套 (氧化鋁、碳化矽) Plunger, pump cavity set (alumina、silicon carbide)	
灌裝精度 Filling accuracy	0.5%	
泵頭型號 Pump head type	視客戶產品需要，搭配相應型號無閥泵頭 Match the corresponding valveless pump head according to customer requirement.	
每分鐘灌裝次數 Filling times per minute	30~100次/分 (times/min)	30~100次/分 x 2 (times/min)
最大吸程高度 Maximum suction height	4m (本產品的資料測量以水為介質) (This product data measurements to water as the medium)	
主機尺寸 Size	40×40×36cm	
電源 Power supply	220V、50/60Hz	



日泰展業有限公司
Ritai Enterprise Co., Ltd.

www.ritaitec.com
ritai.ryanhsu@gmail.com / service@ritaitec.com
台北市大同區承德路2段75巷15-2號
TEL: 02-2555-9506 / FAX: 02-2550-3619